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صفری و هم تیمی هایش در ترکیه 
صدرنشین شدند

صبا صفری بانوی لژیونر تنیس روی میز ایران و عضو تیم 
کپ آف در لیگ برتر تنیس روی میز ترکیه در مجموع سه 
دیدار تیمی، به عنوان تأثیرگذار ترین بازیکن با کسب ۴ 
پیروزی در مصاف با حریفان خود، به عنوان صدرنشین 

گروه به مرحله پلی آف راه یافت. 
صفری در دیدار نخست تیمی در مقابل نماینده باشگاه 
ازمیر قرار گرفت که در پایان با نتیجه ۳ بر یک به پیروزی 
دست یافت. تیم صفری در این دیدار موفق شد ۳ بر صفر 
از سد حریف بگذرد. تیم کپ آف در دیدار با باشگاه کوجیله 
الف ۳ بر یک به برتری رسید. نماینده کشورمان در این 
دیدار دو بار به میدان رفت که در بازی نخست با حساب 
۳ بر صفر و در دیگر دیدار ۳ بر ۲ موفق شد حریفان خود را 
از پیش رو بردارد. بانوی لژیونر تنیس روی میز ایران مقابل 
نماینده باشگاه کوجیله ب موفق شد با حساب ۳ بر یک 
از سد حریف بگذرد. تیم کپ آف در این دیدار به پیروزی 

۳ بر صفر دست یافت.

تحریم مسابقات مچ اندازی 
قهرمانی آسیا توسط ایران

را  آسیا  قهرمانی  مسابقات  مچ اندازی،  ملی  تیم 
تحریم کرد. بعد از اینکه کنفدراسیون مچ اندازی 
بهانه  جویی های  با  و  یکطرفه  تصمیمی  در  آسیا 
عجیب، میزبانی مسابقات قهرمانی آسیا ۲0۲۴ را از 
جزیره کیش در ایران به تاشکند ازبکستان منتقل 
کرد، دیروز در جلسه کمیته فنی فدراسیون تصمیم 
فدراسیون  شد.  گرفته  مسابقات  این  تحریم  به 
مچ اندازی در همین راستا برای دلجویی از ورزشکاران 
منتخب اعزامی، تصمیم گرفته است تا این نفرات 
راد  یزدان  زنده یاد  جام  بین المللی  مسابقات  در 

)ستریونیورس ایران( شرکت کنند.
 

رضایی مسئول بازی های 
پاراآسیایی جوانان

پاراآسیایی  بازی های  پروژه  مسئول  رضایی،  هادی 
از طرف علی  با حکمی  ۲0۲5 جوانان تاشکند شد. 
اصغرحسن زاده، سرپرست دبیر اجرایی کمیته ملی 

پارالمپیک، هادی رضایی به این سمت رسید.
در متن این حکم آمده است: »جناب آقای هادی رضایی 
گرکانی با سلام و احترام، با عنایت به دانش، تخصص و 
سوابق جنابعالی به موجب این حکم به سمت مسئول 
 ۲0۲5 تاشکند  جوانان  پاراآسیایی  بازی های  پروژه 
منصوب می گردید. امید است با استعانت از پروردگار 
متعال و تحت توجهات حضرت بقیه الله الاعظم)عج( 
 و مدنظر قراردادن رهنمود های مقام معظم رهبری
)مدظله العالی( در خدمت به نظام مقدس جمهوری 
ارتقای  و  اهداف  تأمین  و  پیشبرد  ایران،  اسلامی 
توانمندی  های کمیته و انجام مسئولیت  های محوله 

موفق و مؤید باشید.«

درخواست عراقی ها برای حمایت از 
دختر تیرانداز المپیکی

خضیه عباس و علی حسون، نمایندگان فدراسیون 
تیراندازی عراق از فدراسیون ایران خواستند تا دختر 
المپیکی شان را حمایت کند. آنها صبح دیروز در دیدار 
با مرتضی قربانی، رئیس فدراسیون تیراندازی ایران با 
بازدید از زیرساخت های تیراندازی ایران شامل سایت 
۲5 متر و فینال  10 متر و  اهداف پروازی، سالن های 
درخواستی هم داشتند. خضیه عباس گفت: »ایران 
و عراق دو کشور مسلمان هستند. ایران در تیراندازی 
پیشرفت زیادی داشته و ما در فدراسیون تیراندازی 
عراق به کمک شما نیاز داریم. باعث افتخار است که 
در راه پیشرفت خود از شما کمک بخواهیم. در رشته 
تفنگ یک دختر تیرانداز عراقی به نام زینب وایلد کارت 
فدراسیون جهانی را برای المپیک پاریس گرفته است 
اما او مربی حرفه ای ندارد. درخواست داریم در این مورد 
به ما کمک کنید.« مرتضی قربانی، رئیس فدراسیون 
تیراندازی کشورمان با خوشامدگویی به نمایندگان 
فدراسیون تیراندازی عراق و تأکید بر ارتباط نزدیک دو 
کشور گفت: »ما کاملاً آماده هستیم که به تیراندازی 
عراق کمک کنیم و در خصوص مربی نیز حتماً همکاری 

نزدیکی با شما خواهیم داشت.«

بازدید معاون توسعه ورزش قهرمانی 
از فدراسیون شطرنج

سیدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش قهرمانی و 
حرفه ای وزارت ورزش و جوانان به همراه داوود آذرنوش 
مشاور فرهنگی وزیر ورزش و جوانان از فدراسیون 
شطرنج بازدید کردند. در این بازدید دوساعته اسبقیان 
از مسابقات جشنواره رده های سنی، اقدامات عمرانی 
و بازسازی های صورت گرفته به همراه سوییت های 
جدید فدراسیون بازدید کرد و ضمن تمجید از عملکرد 
فدراسیون شطرنج در دوره سرپرستی استاد بزرگ 
پریدر، گفت: »استاد بزرگ پریدر یک سرمایه ماندگار 
برای ورزش ایران هستند و این شایان تقدیر است که 
در کشورتان ماندید و از ایران خارج نشدید و جانانه 
به شطرنج ایران خدمت کردید و به خاطر عِرقی که 
به کشورتان داشتید، هر کاری که در توانتان بود برای 

شطرنج ایران انجام دادید.«
 در ادامه استاد بزرگ پریدر ضمن تقدیر از حمایت های 
مهندس کیومرث هاشمی وزیر محترم ورزش و جوانان، 
فدراسیون  از  اسبقیان  آقای  »حمایت های  گفت: 
شطرنج قابل تقدیر است و با مساعدت های صورت 
گرفته از سوی وزارت، این اتفاقات مثبت در فدراسیون 
شطرنج رخ داده است. از همان اول و در زمان ورودم به 
فدراسیون به دنبال بهبود شرایط، ایجاد امنیت روانی 
برای ورزشکاران و بهبود زیرساخت های سخت افزاری و 

فنی برای شطرنج بوده ام.«

سرمربی تیم ملی والیبال دانش آموزی از ملاقات با رهبر انقلاب می گویدگزارش و خبر

صادقیانی: دیدار با آقا شیرین ترین پاداش بود

 صحبت با آقا و 
دیدار با ایشان 

انگیزه خیلی 
زیادی به ما و 

بچه ها داد
 بهتر از این نمی شـــد؛ دیدار با رهبر 
انقلاب؛ پاداشـــی که بـــه گفته آرش 

صادقیانی ســـرمربی تیـــم والیبال 
دانش آمـــوزی، شـــیرین تر از ایـــن 
نمی شـــد. خاطره ای مانـــدگار برای 
بازیکنانـــی کـــه در قهرمانـــی جهان 
بلگراد با به زانـــو درآوردن همه رقبا، 
خ دنیا کشیدند. آقایی شـــان را به ر

 
شما و بازیکنانتان دیروز یک 

دیدار غیرمنتظره و خاطره انگیز 

داشتید. چطور این دیدار اتفاق 
افتاد؟

دیـــروز روز معلـــم بـــود و معلم هـــا 
بـــا رهبر انقـــلاب دیـــدار داشـــتند. 
بـــه خاطـــر اینکـــه کادر فنـــی و تیم 
والیبـــال دانش آمـــوزی هـــم معلـــم 
بودنـــد و آمـــوزش و پرورشـــی، بـــه 
خاطر قهرمانـــی جهان تیم والیبال، 
افتخـــار نصیـــب مـــا شـــد و خدمت 

آقـــا رســـیدیم؛ دیـــداری کـــه خیلی 
خـــوب بود.

پس این دیدار خیلی دلچسب 
بود، نه؟

فکر می کنـــم شـــیرین ترین پاداش 
ما بود؛ بـــه ویژه که چنـــد دقیقه ای 
هم دیـــدار خصوصی با آقا داشـــتیم 
و عکـــس یـــادگاری هـــم گرفتیم. به 
هـــر حال حضـــرت آقا علاقـــه زیادی 

بـــه والیبـــال دارنـــد و ما هـــم افتخار 
می کنیـــم کـــه ایشـــان را خوشـــحال 
کردیم. آقا در فرصت چند دقیقه ای، 
چند توصیـــه اخلاقی به مـــا و بچه ها 
داشـــتند. مـــا هـــم گفتیـــم بچه ها از 
نظر اخلاقی خوب هســـتند. صحبت 
بـــا آقـــا و دیـــدار از نزدیک با ایشـــان 
انگیـــزه خیلـــی زیادی به مـــا و بچه ها 
داد. البتـــه ایشـــان به همـــه بچه ها و 
کادر فنـــی تیم ملی، انگشـــتری هدیه 

دادند.
خبر داشتید به دیدار  آقا می روید؟

ما اصـــلاً فکـــرش را هـــم نمی کردیم 
امـــا لطـــف خـــدا شـــامل حـــال مـــا 
شـــد و دیـــدار بـــا رهبـــر روز بســـیار 
خاطره انگیـــزی بـــرای مـــا ســـاخت. 
لـــذت بردیـــم از ایـــن اتفـــاق. همـــه 
بودنـــد.  شـــده  زده  ذوق  بچه هـــا 
ان شـــاءالله مـــا در تیـــم نوجوانان زیر 
17 ســـال هم قهرمان شـــویم و دوباره 

بـــه دیـــدار آقـــا برویم.
تیم دانش آموزی، با همان ترکیب 

زیر 17 سال به صربستان رفته بود؟
دو بازیکـــن از تیم زیر 17 ســـال بود و 
۴-۳ بازیکـــن از جوانـــان. البتـــه همه 
بازیکنـــان دانش آمـــوز بودنـــد و خدا 
را شـــکر بهتریـــن نتیجـــه را در بلگراد 
گرفتیم. ما در دو ماه از شروع تمرین 
تا قهرمانـــی جهان خیلی فشـــرده کار 
کردیم. گروه خیلی خوبی داشـــتیم؛ 
از بازیکنـــان گرفته تـــا کادرفنی، حتی 
فدراســـیون دانش آموزی، وزیر ورزش 
و فدراســـیون والیبال و وزیر آموزش و 
پـــرورش همه پـــای کار بودنـــد تا تیم 
اعزام شـــود. بـــا اینکه دیر اقدام شـــد 
امـــا کارهـــا دقیـــق انجام شـــد تـــا تیم 

. نماند جا 
قهرمانی تیم دانش آموزی ایران 

یعنی تیم ما یک سروگردن بالاتر از 

رقبایش بود.
ســـطح رقابت هـــا بالا بود. تیـــم ما در 
قهرمانـــی دانش آمـــوزی جهـــان همه 
مدل بازی راحت و ســـخت داشـــت. 
مـــا در نیمه نهایی مقابـــل چین تایپه 
بـــازی خیلـــی ســـختی داشـــتیم. در 
حالی کـــه ۲-صفـــر عقب بودیـــم اما 
بچه هـــا بـــا کامبـــک و به لطـــف خدا 
۲-۳ برنـــده شـــدند و فینالیســـت. ما 
ســـت پنجم را ۲0-18 بردیـــم. در این 
مســـابقات تیم هـــای بســـیار خوبـــی 

حضور داشـــتند. 
فینال چطور بود؟

 بازی فینال مقابـــل آلمان هم پخش 
مســـتقیم شـــد. آلمانی ها بـــا حذف 
تیم چین و ترکیه فینالیســـت شدند. 
در حالـــی کـــه پیش بینـــی مـــا بـــرای 
صعود ترکیـــه یا چین بـــه فینال بود. 
بچه هـــای مـــا بـــازی فینـــال را عالـــی 
شـــروع کردند و ســـت دوم ما 17-۲0 
عقـــب بودیـــم اما بـــا نمایـــش عالی 

بچه هـــا برنـــده شـــدیم و قهرمان.
پس فینال بازی هیجان انگیزی 

بوده؟
۲0 کشـــور و ملیـــت برای بـــازی فینال 
در ســـالن حضور داشتند که به جز دو 
کشـــور، بچه های سفارت و ایرانی های 
مقیم بلگراد، بقیـــه یک صدا آلمان را 
تشـــویق می کردند. خدا را شکر ما به 
لطف خـــدا، با بـــرد و قهرمانی جواب 

آنها را دادیم.
نکته ای هم مانده؟

جـــا دارد از وزیـــر آمـــوزش و پرورش، 
فدراســـیون  رئیـــس  ورزش،  وزیـــر 
نجمـــن  ا ل  مســـئو  ، ی مـــوز نش آ ا د
ئیـــس  یب ر نا و  ئیـــس  ر  ، ل لیبـــا ا و
فدراســـیون والیبال و کادر فنی تشکر 
 کنـــم. تـــلاش همـــه آنهـــا تأثیر گـــذار 

. د بو

گفت و گو

مهری رنجبر
خبر نگار

در هفته های اخیر و بعد از اعلام رسمی  
امیر قلعه نویی در یک برنامه تلویزیونی 
در مورد تمایل تیم ملی ایران به همکاری 
با افشین قطبی شایعات زیادی در مورد 
احتمال حضور این سرمربی باتجربه در 
ح شده  او مطر بازگشت  ایران و  فوتبال 

است. افشین قطبی که سابقه درخشانی 
در اولین فصل حضور خود در پرسپولیس 
قهرمان  عنوان  به  تیم  این  با  و  داشت 
رسید، در ادامه در تیم ملی ایران و البته 
باشگاه فولاد نیز مشغول کار شد و البته 
در کشورهای مختلفی در قاره آسیا ازجمله 

ژاپن و چین نیز کار کرد. اما حالا افشین 
قطبی فرسنگ ها دورتر از ایران و در لیگ 
برتر کانادا مشغول به کار بوده و هدایت تیم 
اف سی ونکوور را برعهده دارد. اما علاقه 
قلبی افشین قطبی به حضور در فوتبال 
ایران باعث شده شایعات در مورد احتمال 

بازگشت او به فوتبال ایران قوت بگیرد. 
مهدی حاج باقر مدیر برنامه افشین قطبی 
اعلام داشت که مذاکرات بین طرفین در 
این خصوص ادامه دارد و بزودی احتمالاً 
خبر نهایی در مورد آینده افشین قطبی 
و تیم ملی ایران منتشر خواهد شد. تیم 

افشین قطبی اخیراً در لیگ کانادا شروع 
تعدد  به  توجه  با  و  داشته  قبولی  قابل 
استفاده از بازیکنان جوان در بدنه ترکیب 
اصلی، به نظر می رسد هفته به هفته شرایط 
برای اف سی ونکوور و سرمربی سابق تیم 

ملی فوتبال ایران بهتر خواهد شد.

 هاشمی: تغییر نام استقلال باید مسیر قانونی را طی کند

آیین نامه حق پخش در هیأت دولت تصویب می شود
قول اسبقیان برای برگزاری انتخابات

سرپرستی فدراسیون ها را جمع می کنیم
کیومرث هاشمی، وزیر ورزش و جوانان، 
بعد از جلسه هیأت دولت یکی از وزرای 
مورد توجه خبرنگاران بود. او در جواب 
سؤال تغییر نام باشگاه استقلال می گوید: 
»کمیسیونی به نام کمیسیون ماده پنج 
باشگاه ها داریم و هر باشگاهی که بخواهد 
تغییر نام دهد باید مسیر قانونی را طی کند. 
ما تقاضا داریم هر باشگاهی در هر سطحی 
چه بزرگ و یا کوچک قرار است تغییر نام 

دهد باید مسیر قانونی را طی کند.«
کیومرث هاشمی حق پخش را سهم همه 
باشگاه ها می داند: »آیین نامه حق پخش 
توسط وزارت ورزش و جوانان و سازمان 
صدا و سیما نوشته می شود. حق پخش 
متعلق به ورزش کشور است و محدود به 

دو باشگاه نیست.«
ایران  به گفته او حق پخش گره ورزش 
است: »حق پخش گره ورزش است و باید 
باز شود. این اتفاق بعد از نوشته شدن 

آیین نامه مربوطه توسط وزارت ورزش و 
جوانان و سازمان صدا و سیما که در برنامه 
هفتم توسعه پیش بینی شده، می افتد. 
از نهایی شدن در  آیین نامه مذکور بعد 
هیأت دولت تصویب و ابلاغ می شود. با 
پرداخت حق پخش خیلی از مشکلات رفع 
می شود و بخش خصوصی راحت تر به حوزه 

ورزش ورود می کند.«
وزیر ورزش و جوانان در جلسه هیأت 
دولت گزارشی از درخشش هفته قبل 
بین المللی هم  ورزشکاران در میادین 
داده: »قهرمانی تیم ملی فوتسال در جام 
ملت های آسیا، قهرمانی تیم ملی وشوو 
تیم  قهرمانی  جهانی،  جام  درانتخابی 
فوتبال دختران زیر 18 سال در تورنمنت 
کافای تاجیکستان، قهرمانی تیم والیبال 
دانش آموزی ایران در رقابت های مدارس 
جهان، قهرمانی، رکوردشکنی و مدال 
طلای نازنین فاطمه عیدیان در ماده ۴00 

متر با مانع قهرمانی آسیا، نایب قهرمانی 
تیم ملی تپانچه بادی جام جهانی کره 
شطرنج  تیم  قهرمانی  نایب  و  جنوبی 
امید در مسابقات شهرهای آسیا از جمله 
موفقیت ها بود که باعث شادی و شعف 

عمومی در کشور شد.«

سید محمد شروین اسبقیان، معاون 
حرفه ای  و  قهرمانی  ورزش  توسعه 
با  داد  قول  جوانان  و  ورزش  وزارت 
برگزاری انتخابات بقیه فدراسیون ها، 
سرپرستی فدراسیون ها را سرو سامان 
انتخاباتی  او دیروز در مجمع  دهد. 
ریاست فدراسیون کونگ فو گفت: »از 
حیدری دوست خوب و مرد زحمتکش 
کونگ  فو قدردان هستم و آرزوی توفیق 
برای او دارم. قطعاً حیدری تجربیات 
ارزشمند خود را مثل استاد نوحی در 
گذشت.  خواهد  آینده  نسل  اختیار 
به هاشمی منش نیز تبریک می گویم 
فدراسیون  این  هستم  خوشحال  و 
را شاکر  نیز تعیین تکلیف شد. خدا 
چند  ظرف  که  هستم   سپاسگزار  و 
ماه، 10 فدراسیون تعیین تکلیف شد. 
اداره فدراسیون ها با سرپرست برای 
ورزش کشور یک نقص بزرگ بود، اما 

با تلاش همکارانم و همکاری کمیته 
ملی المپیک به لطف خدا انتخابات 
هر 10 فدراسیون برگزار شد و ظرف دو، 
سه ماه آینده نیز انتخابات سه، چهار 
فدراسیون دیگر را خواهیم داشت تا 

وضعیت سرپرستی را جمع کنیم.«
او حمایت از فدراسیون ها را وظیفه 
المپیک  وزارت ورزش و کمیته ملی 
هاشمی منش  »امیدوارم  دانست: 
تعامل لازم را با هیأت های استانی و 
مجمع داشته باشد. او خواهان قول 
کمک و حمایت از سوی وزارت ورزش 
و کمیته ملی المپیک بود؛ موضوعی 
که نیاز به درخواست و قول ندارد و این 
کار از وظایف ما است. وظیفه وزارت 
و  حمایت  المپیک  کمیته  و  ورزش 
نظارت بر فدراسیون های ورزشی است 
و کاری جز این نداریم. بازدید از اردوها و 
فدراسیون ها از وظایف ما است و منتی 

ندارم و من باید در میدان ورزشی باشم 
و امروز باید این کار را انجام بدهیم. این 
جزو وظایف ذاتی و سازمانی ما است 
و اگر از فدراسیون ها و پیشکسوتان 
حمایت نکنیم، خطا کردیم. ما خادم 

ملت و بچه های ورزش هستیم.«

مســـابقات فوتســـال جـــام ملت های 
آســـیا در تایلنـــد بـــا قهرمانی ایـــران به 
پایان رســـید تا جام برای ســـیزدهمین 
بار بـــه ایران بیایـــد. شـــاگردان وحید 
شمســـایی پـــس از صعـــود بـــه فینال 
مقابـــل تایلنـــد میزبـــان قـــرار گرفتند 
و در حضـــور 15 هـــزار هـــوادار پرشـــور 
تایلنـــدی، ایـــن تیم را شکســـت دادند 
تا دوباره در فوتســـال آسیا آقایی کنند. 
بر همیـــن اســـاس »ایران ورزشـــی« با 
علی اصغر حســـن زاده و ســـالار آقاپور، 
دو بازیکـــن تیم ملی پـــس از قهرمانی 
بـــه گفت و گـــو پرداخت و در مـــورد این 

قهرمانی صحبـــت کرد.

حسن زاده: تلاش ما بر این 
بود که جام قهرمانی را به ایران 

بیاوریم
علی اصغر حسن زاده، کاپیتان تیم ملی 
فوتســـال ایـــران می گوید: »مســـابقات 
خوبـــی بـــود و تیم های حاضـــر در این 
مســـابقات کیفیـــت بالایی داشـــتند. 
تلاش مـــا بر این بود که جـــام قهرمانی 
را بـــه ایـــران بیاوریم که خوشـــبختانه 
موفق بـــه این کار شـــدیم. در فینال 15 
هزار نفر تماشاگر حضور داشتند و این 
موضوع بر جذابیت هـــای دیدار فینال 
افزوده بـــود. تایلند تیم بســـیار خوبی 
اســـت و در طی این ســـال ها پیشرفت 
زیـــادی کـــرده اســـت.« او در خصوص 
قهرمانـــی تیـــم ملـــی می افزایـــد: »رمز 
قهرمانـــی تیـــم مـــا در جـــام ملت های 

آســـیا، اتحاد بـــود و به واســـطه همین 
اتحاد توانســـتیم جـــام را فتـــح کنیم. 
قرارمان از روز اول این بود که شـــرمنده 
مـــردم ایران نشـــویم که ایـــن گونه هم 
شـــد. امیدوارم مردم از ایـــن قهرمانی 
ایـــن  خوشـــحال باشـــند. می دانیـــم 
قهرمانی، شـــادی وصف نشدنی را برای 
مردم ایران داشته اســـت. از همین جا 
این قهرمانـــی را به مردم ایـــران تقدیم 
می کنیـــم. ما تـــلاش کردیم و خـــدا را 
شـــکر شـــرمنده مردم نشـــدیم. از الان 
باید بـــه جام جهانی بیندیشـــیم و باید 
برای حضور درخشان در این مسابقات 

معتبر برنامه داشـــته باشـــیم.«

آقاپور: دیگر نمی توان حریفان را 
دورقمی کرد

ســـالار آقاپـــور، دیگـــر بازیکـــن تیـــم 
ملـــی می گوید: »خـــدا را شـــکر با این 

بـــه حق مـــان  قهرمانـــی توانســـتیم 
برســـیم. پیـــش از حضـــور در ایـــن 
ی  یت هـــا حما هد  شـــا ت  بقا مســـا
مـــردم از تیم ملـــی بودیم و بـــا دعاها 
بـــرای  و انرژی هـــای مثبـــت مـــردم 
قهرمانی کارمـــان را آغـــاز کردیم. این 
مســـابقات، انتخابی جام جهانی هم 
بـــود و همه تیم هـــا با تمام قـــدرت پا 
بـــه ایـــن رقابت هـــا گذاشـــته بودند. 
رقبای ما بـــا تمام وجـــود در برابر مان 
حاضر شـــدند و می خواســـتند جزو 5 
تیم حاضر در جام جهانی باشـــند، به 
همین دلیل مســـابقات سختی بود.«
او می افزایـــد: »فوتســـال آســـیا تغییـــر 
کـــرده و دیگـــر نمی تـــوان حریفـــان را 
دورقمی کـــرد و همه تیم ها پیشـــرفت 
ملـــی  تیـــم  کـــه  دیدیـــم  کرده انـــد. 
افغانســـتان چگونـــه توانســـت جـــواز 
حضور در جـــام جهانی را کســـب کند 

و ایـــن نشـــان می دهد تیم هـــا درحال 
تلاش هســـتند. علاوه بر ایـــن، تیم ها 
مربیـــان بـــزرگ آورده انـــد و قطعـــاً در 
آینـــده کارمان ســـخت تر هـــم خواهد 
شد. کار بســـیار بزرگی کردیم و در این 

شرایط قهرمان شـــدیم. این قهرمانی 
با همدلـــی تمـــام بازیکنان به دســـت 
آمد. این توانایی بـــالای بازیکنان ایران 
اســـت که با وجود 15 هـــزار هوادار تیم 

میزبـــان، قهرمان می شـــود.«

گفت و گو با دو بازیکن تأثیرگذار تیم ملی فوتسال پس از قهرمانی

 رمز قهرمانی مان اتحاد و همدلی بود
فوتسال

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

آخرین وضعیت 
 افشین قطبی 

و تیم ملی ایران


